

Date: 6th September, 2023.

Subject: Enhancing Your Child's Learning Journey: Extra Practice Opportunities.

Dear Parents,

As we embark on a new academic year, we want to express our sincere gratitude for your continued trust and partnership in nurturing the growth and development of your children.

At Crown Private School, we are dedicated to providing a comprehensive and enriching learning experience for each student. In this pursuit, we are excited to introduce an opportunity for your child to engage in extra practice work as a means to reinforce their understanding and mastery of key concepts.

Extra practice is entirely optional and the decision rests solely with you as parents and guardians. We respect the diverse needs of our families and want to ensure that this opportunity aligns with your aspirations for your child's education.

If you are interested in extra practice work for your child, you are required to fill in the form below.

Link: <https://forms.gle/AEACzvmRCNqsBPPi7>

Best Regards,



Dr. Kishor Pillai
Director / Principal

الموضوع: تعزيز رحلة التعلم للطلبة.

أولياء الأمور الأعزاء:

بينما نبدأ عامًا دراسيًا جديدًا، نود أن نعرب عن خالص امتناننا لثقتكم المستمرة ومشارككم في الاهتمام بنمو وتطور أبنائكم.

في مدرسة كراون الخاصة نحن ملتزمون بتوفير تجربة تعليمية شاملة وممتعة لجميع الطلبة، لذلك يسعدنا تقديم فرصة للطلبة للمشاركة في أعمال تدريبية إضافية كوسيلة لتعزيز فهمهم وإتقانهم للمفاهيم الأساسية.

تعتبر التدريبات الإضافية اختيارية، نحن نقدر احتياجات الطلبة المتنوعة ونتمنى أن تتوافق مع تطلعاتكم لتعليم أبنائكم.

إذا كنت مهتمًا بالتدريبات الإضافية، يرجى الضغط على الرابط أدناه ومشاركتنا آراءكم:

<https://forms.gle/AEACzvmRCNqsBPPi7>

شاكرين لكم حسن تعاونكم الدائم معنا.